

CRC Food Grade Belt Dressing 食品级皮带止滑保护剂

DIRECTIONS: Read entire label before using this product.

1. Do not apply while equipment is energized. 2. Spray a light, even coating on sides of belt in contact with pulleys. 3. Re-apply CRC Belt Dressing periodically to help extend belt and pulley bearing life. 4. Do not use on serpentine or positive drive belts (e.g. timing belts).

说明: 使用本产品前请完整阅读标签

1. 切勿在设备通电时涂抹。2. 在与滑轮接触的皮带面喷涂以形成均匀的薄膜。3. 定期重复喷涂CRC皮带止滑保护剂有助于延长皮带和滑轮轴承的使用寿命。4. 切勿在蛇形皮带或正时传动带上使用(例如同步皮带)。

hydroreated light naphtha/加氢处理轻石脑油 (40 - 50%); liquefied petroleum gas/液化石油气 (20 - 30%); 2-methylpentane/ 2-甲基戊烷 (10 - 20%); polyisobutylene/聚异丁烯 (5 - 10%); n-hexane/正己烷 (1 - 3%)

DANGER



危险

Extremely flammable aerosol. Pressurized container. May burst if heated. May be fatal if swallowed and enters airways. May be harmful in contact with skin. Causes skin irritation. May cause drowsiness or dizziness. May cause damage to organs (nervous system) through prolonged or repeated exposure by inhalation. Suspected of damaging fertility or the unborn child. Toxic to aquatic life with long lasting effects.

极易燃气溶胶。压力容器: 遇热可爆。吞服及进入呼吸道可能致命。皮肤接触可能有害。造成皮肤刺激。可能造成昏昏欲睡或眩晕。长期或反复吸入可能损害器官(神经系统)。怀疑对生育能力或胎儿造成伤害。对水生生物有毒并具有长期持续影响。

[Prevention]

Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Do not breathe mist or vapor. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Wash thoroughly after handling. Avoid release to the environment.

[预防措施]

在使用前获取特别指示。在阅读所有安全防范措施之前切勿搬动。远离热源/火花/明火/热表面。禁止吸烟。切勿喷漆在明火或其他点火源上。切勿穿孔或焚烧, 即使不再使用。不要吸入烟雾或蒸气。只能在室外或通风良好之处使用。戴防护手套/穿防护服/戴防护眼罩/戴防护面具。作业后彻底清洗。避免释放到环境中。

[Response]

If SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER/doctor. Do NOT induce vomiting. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. IF INHALED: Remove to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. Call a POISON CENTER/doctor if you feel unwell. If exposed or concerned: Get medical advice/attention. Collect spillage.

[事故响应]

如误吞咽: 立即呼叫解毒中心/医生。不要诱导呕吐。如皮肤沾染: 用大量水冲洗。如发生皮肤刺激: 求医/就诊。脱去被污染的衣物, 清洗后方可重新使用。如误吸入: 将受害人转移到空气新鲜处, 保持呼吸舒适的姿势。如果您感觉不适, 呼叫解毒中心/医生。如接触到或有疑虑: 求医/就诊。收集溢出物。

[Storage]

Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F. Store in a well-ventilated place. Keep container tightly closed. Store locked up.

[安全储存]

防日晒。不可暴露在超过50°C/122°F的温度下。存放在通风良好的地方。保持容器密闭。存放处须加锁。

[Disposal]

Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national regulations.

[废弃处置]

按照地方/区域/国家/国际规章处置内装物/容器。

Please refer to the Safety Data Sheet.

Supplier: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

Phone Number: 86 (0) 21 6236 6035

Address: Room 2408, No. 488 South Wuning Road

Jingan District - 200042

Shanghai, PR China

Emergency phone number for chemical accidents:

+86 532 83889090

参见安全数据表。

供应商: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

电话: 86 (0) 21 6236 6035

地址: 武宁南路 488 号, 2408 室

静安区 - 200042

上海, 中国

化学事故应急电话码: +86 532 83889090

CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

©2016 www.crcindustries.cn Rev. 16A CRC# 439C/D Made in USA



Food Grade Belt Dressing 食品级皮带止滑保护剂



Nonfood Compounds Program Listed Category Code: H1 Reg.# 151379

284 g No. PR03065